

Protokoll Linköpings hundungdom 2023-09-26 -6

Närvarande:

1. **Val av justerare:** Malin
2. **Godkännande av föregående protokoll:** Föregående protokoll godkändes
3. **Kassarapport:** Kommer senare
4. **Aktivitets och beslutslogg:**

Att göra enligt föregående protokoll:

- **Skyltar uteplanerna.** Elin ska göra ett förslag, Kvarstår
 - **Tillgänglighet till klubbstugan: Alla medlemmar kommer få en kod utskickat via mail. Ska ske efter invigningen.** Tanja har gjort ett förslag. Yvonne skickar ut , styrelsen godkänner att vi gör så.
 - **semestersabotören 2024 - ett förslag att göra en hel tävlingsvecka med alla sporter.** Styrelsen beslutade att börjar med att fråga sektionerna om de tycker det är en bra idé. Freestylesektionen är positiv. Lydnadsektionen är positiva. De andra sektionerna får frågan igen. Malin ringer till alla sektionsledare. Rallygruppen möte i oktober.
 - **belöning för prestationer på årsmötet -** Sofie och Elin fixar ett förslag till nästa möte. Kvarstår
 - **föreläsning mental träning -Styrelsen beslutade att Elin bokar in föreläsaren Eva-Marie.Fixar en budget som helst ska gå ihop och fixar anmälan som är bindande.**
 - **första hjälpen - Malin har beställt och sätter upp den i hallen i stugan.**
 - **Kursavgifter -** Yvonne får i uppdrag att lägga till i styrdokumentet vad som händer om en kurs inte skulle bli full. Det ska stå att man kontaktar styrelsen då.
 - **möblera om i hallen - vi ska ta bort de lösa väggarna och minimera köket. - Ställa upp högtalarna på hyllor på väggen. minimera antalet hyllor och ställa burar på botten. Flytta fikabordet till köket. Frigöra whiteboardsväggen. Flytta klädskaåpen till yttervägg. Flytta soputrustningen så den står bredvid gräsklipparen. Yvonne ska kolla med Sten Bruce om staketlösning. - Ing-Christin fixar lås till container. Fixat.**
 - **Namnge planerna.** Vi beslutar att skriva ut skyltar med siffran 1, 2 o 3 och sätta upp på grindarna.
 - **Yvonne och Rolf får i uppdrag att kolla över riktlinjerna för kursdeltagare. Till nästa möte.**
 - **bokningskalender till klubbstugan** Elin och Hanna får i uppdrag att fixa en, fixat.
 - Elin och Hanna får i uppdrag att lägga ut grattis till Klara Wallman för att hon fått utmärkelse för årets eldsjäl i Sveriges hundungdom.
 - **klubbstugeinfo plus bilder** Info om klubbstugan (Hanna fixar)
5. **Inkomna skrivelser:**
- **Fråga på messenger om det är ok att flyga med fåglar i hallen.**
Styrelsen svarar: Syftet med hallen är hundrelaterad verksamhet, under högsäsong. Om man vill göra något annat vill vi att man kontaktar styrelsen för godkännande.

Under lågsäsong kan andra aktiviteter godkännas. Hanna och Elin uppdaterar hemsidan.

- **Skrivelse från kommunen ang driftsbidrag (I-C)** Nya riktlinjer kommer nästa år
 - **Polisen i norrköping har skickat en förfrågan om att hyra hallen varje tisdag vecka 47 - 9** Styrelsen beslutade att svara dem att tyvärr går det inte men vi hänvisar vidare till Semirs hall i Norrköping.
 - **Mejl från studieförbundet** Styrelsen beslutade att I-C svarar att vi inte är intresserade av samarbete just nu.
6. **Föreläsning av Fysio** Styrelsen beslutade att fråga Marie Söderström om hon vill/kan komma och föreläsa om uppvärmning, agilityskador, mm mm. Hon har en färdig Föreläsning om tävlingshunden som Ida W har gått och hon rekommenderar den. Malin får i uppdrag att kolla upp om pris och när hon eventuellt kan. Maries företag heter Dynamic Rehab.
 7. **Mätstickor Styrelsen beslutade att fråga** Olivias morfarom han kan fixa mätbågar..
 8. **Lampor/Larm** Nödlampan startas o piper lite nu och då. Varför? Det är ett känt problem. Styrelsen försöker utreda varför. Uppmanas filmning när det händer. Kontakta instruktörs gruppen om detta. Yvonne Fixar ett mail.
 9. **Doft i hallen** Det luktar väldigt illa i hallen just nu. Styrelsen beslutade att Yvonne tar Kontakt med Sten och Kommunen för att utreda detta.
 10. **Priser i hallen i höst -Styrelsen beslutade 200 kr/timme dagtid och 250 kr/timme kväll och helg.** Info om detta finns på fb. Priserna ändras på fredag den 29/9.Tanja fixar det
 11. **Policy kring mailfrågor.** Hur lång svarstid får det vara på mail? Styrelsen beslutade att vår målsättning bör vara att svara inom 24 timmar med ett bekräftelsemail. Sen skickas mailet över till ansvarig.
 12. **Nytt konstgräs** Malin o Tanja har mätt hallen. 18x37m. Mattan skärs till i fabriken. Styrelsen beslutade att säga ja till offerten som inkommit på gräs, (som bland annat finns i Enya Habels och Semirs hallar), efter mötet den 2 oktober. Styrelsen beslutade att själva vara ansvariga för projektet. Nytt möte klubbstugan den 2 oktober kl 18. Olivia bjuder in gräsgruppen. Styrelsen beslutade att bjuda alla som kommer på mat från Ming express.
 13. **Förslag på inköp av Container** VFU- beslut: "Container kan köpas för 18000 inkl frakt om det i frakten ingår att container sätts på rätt plats av leverantören."
Rolf: ja
Olivia: ja
Malin: Ja
Vi letar vidare då försäljaren plötsligt försvann.
 14. **Rapporter från/till arbetsgrupperna:**
 - Rally:** tävling 29/9
 - Huset:** lyckad invigning trots massivt regn.
 - Freestyle:** 4/11 (KM) 24/3 dubbla 2or & 3or & TtM 4-5/5 dubbla allt 20-21/7 dubbla allt
 - Agility:** KM 16/9, cirka 60 ekipage deltog. Tävling 30/9 hopp klass 2. ca 250 deltagare. Vi ska laga hinder och däck. Sand till nya säckar är på gång. (försenat av leverantör)

Ungdomsgruppen: Info kring ungdomssatsningen och övriga aktiviteter vi fått bidrag för (I-C). Ungdomsgruppen pausar ett tag då ledarna fått förhinder.

Ungdomarna är informerade

Lydnaden: KM planeras i samband med samträningen den 15/11.

Sponsorgruppen:

15. Förslagslådan:

Mail ang inköp av nya större burar. Styrelsen beslutade att man får ta med egen bur. Avboka tider i hallentråd. Styrelsen svarar att det är smartare att göra ett eget inlägg till varje tid på samträningssidan. I-C skickar svar till de som lämnat förslagen.

16. Övriga frågor: Sabinakurser till våren bokas in av Elin. Marknadsförs som en vanlig kurs.

17. Nästa möte: Extrainsatt möte angående konstgräset 2/11 18:00 i huset. Måndagen den 23 oktober klockan 18:00

18. Avslutning av mötet. Olivia tackade för mötet och påminde om vikten att läsa protokoll och annat viktigt innan mötena.

Mötesordförande:

.....

Justerare:

.....